
  

 

  
  

  

  

  
Aandachtspunten- en actielijst informatiebijeenkomst BV-IW  

d.d. 17 september 2015  

  

Onderwerp    Opening  

   

Onderwerp    Spreekrecht  

    Geen verzoeken ingekomen.  

   

Onderwerp    Vaststellen agenda  

    Eerst wordt drank- en horecaverordening behandeld, daarna 

toelichting Rekenkamer en vervolgens zwembad.  

  

Onderwerp  

  

  Kennisnemen van de lijsten van aan de raad gerichte 

brieven.  

Aandachtspunten    Geen.  

Acties     Mevrouw Duijsters wil graag het antwoord op brief 200 en de 

heer Sijben op brief 256.  

  

Onderwerp    Toelichting Rekenkamer Weert op eindrapport d.d. 11 

mei inzake onderzoek ICT gemeente Weert   

Aandachtspunten    Bij de begrotingsbehandeling komt een plan van aanpak voor 

korte, middellange en lange termijn, waarin een visie is 

opgenomen.   

Acties     Geen.  

  

Onderwerp    Zwembad De IJzeren Man   

Aandachtspunten    Bij het onderzoek naar privatisering is er na iedere stap een 

keuzemoment om door te gaan of niet.  

Acties     Geen.  

  

  

Onderwerp    Drank- en Horecaverordening Paracommercie Weert 

2011  

Aandachtspunten    Welke mogelijkheden voor verruiming zijn er?  
  Bij de herschikking van wijkaccommodaties dient aandacht te 

zijn voor de gebruiksmogelijkheden (bij vaststelling 

voorzieningenplannen).  

Acties  Artikel 4 van de drank- en horecaverordening wordt nog 

aangepast.  

  

Onderwerp    Veiligheidsoverzicht (2-maandelijks)   

Aandachtspunten    Geen  

Acties     M.b.t. burgerparticipatie wordt een wijkagent voor een 

informatiebijeenkomst uitgenodigd om een toelichting te geven.  
     Op de vraag of vaker via Weert de Gekste dan via Burgernet 

zaken bekend worden wordt schriftelijk teruggekomen.  

  



Onderwerp    Gedereguleerde Algemene Plaatselijke Verordening   

Aandachtspunten    Geen.  

Acties     Geen.  

  

  

  

  

Onderwerp     Rondvraag Burgemeester Heijmans  

Aandachtspunten    De vraag over fietsen op de promenade wordt ter vergadering 

beantwoord.  

Acties     Geen.  

  

  

Onderwerp     Rondvraag wethouder Gabriëls  

Aandachtspunten    De vragen over de nota topsport, gymzaal Boshoven en 

volleybal  worden ter vergadering beantwoord.  

Acties      De paardensportnota wordt naar de raad gestuurd.  

  



  


